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Referat bestyrelsesmøde 1. maj 2025 kl. 18.30 
 
Tilstede  Alex Friis Hansen, Pia Stoklund Winther, Ole Lie, Tonny Alfredsen, Gert Kondrup,  
 Mogens Kornbo 
Afbud  Poul Andersen 
Referent  Pia Stoklund Winther 
 
Dagsorden:  

1. Møde med Vordingborg Kommune.  
2. Miljø- og Fødevareklagenævnets afgørelse 
3. Tilbagebetaling til medlemmer i forbindelse med ankenævnets afgørelse 31/3 2025. 
4. Økonomi og den praktiske håndtering. 
5. Eventuelt 

 
 

1. Møde med Vordingborg Kommune.  
Bestyrelsen har anmodet Vordingborg kommune om et møde snarest. 
Dagsorden for mødet blev drøftet og den aftalte dagsorden sendes til VK snarest efter 
bestyrelsesmødet. 
Bestyrelsen har udarbejdet et notat til mødet, som sendes til kommunen sammen med 
dagsordenen. 
 
Kystdirektoratet har udarbejdet en vejledning til kommunerne om håndtering af kap.1a 
ansøgninger. Vejledningen lægges på hjemmesiden. 

 
2. Miljø- og Fødevareklagenævnets afgørelse 

Der aftales møde med en advokat med erfaring i kystbeskyttelsesloven. 
Inden mødet aftaler bestyrelsen en dagsorden for mødet. 

 
3. Tilbagebetaling til medlemmer i forbindelse med ankenævnets afgørelse 31/3 2025. 

Som følge af Ankenævnets afgørelse, har bestyrelsen besluttet, at det ekstra bidrag som 
medlemmerne har betalt til etablering af 5 bølgebrydere, skal tilbagebetales. De lodsejere, som 
har indbetalt 18.000 kr til Møns Bank, vil blive tilbagebetalt på den konto hvor penge blev 
indbetalt fra. 
 
De medlemmer som har valgt at indgå i lånet, er blevet opkrævet af Vordingborg kommune, og 
vil derfor sandsynligvis blive tilbagebetalt af kommunen. Tilbagebetaling til lodsejere drøftes 
med kommunen ved næste møde. 
 

4. Økonomi og den praktiske håndtering. 
Der har været afholdt møde med Møns Bank med præsentation af den nye bestyrelse.  
Tilbagebetaling af bidrag til fase 1 blev drøftet. Da banken ikke umiddelbart kan se kontonumre 
på indbetalingerne, ligger der et større arbejde i at genfinde de kontonumre som der skal 
tilbagebetales til. 
 
Der aftales møde med Øernes revision om udarbejdelse af kvartalsvis rapport, så dette ikke 
skal udføres af kassereren. 

 
5. Eventuelt 

Kommende nyhedsbrev afventer møde med kommunen.  
Alex modtager input fra øvrige bestyrelsesmedlemmer. 

 
 


